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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/09-23/12 
URBROJ:  2170-01-09-10-09-1 
Rijeka,  18. 11. 2009. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

SA 36. SJEDNICE VMO SRDOČI 
 

36. sjednica VMO Srdoči održana je 18. 11. 2009. godine s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Srdoči, Miroslava Krleže 4.  
 
Sjednici su bili nazočni: 

- ðuljano Ljubičić predsjednik VMO Srdoči 
- Jasna Arrigoni članica VMO 
- Željka Matković članica VMO 
- Viktor Šalić član VMO 
- Divna Pedić tajnica MO  

 
Ostali nazočni:  

- Ivan Simić – predsjednik pododbora za kulturu MO Srdoči 
- Marijan Štrokač – član pododbora za kulturu MO Srdoči 
- Milan Mandekić – komunalni redar 
- Zdenko Nikšić – predstavnik Rijeka prometa 
 

Sjednici nisu bili nazočni:  
- Miroslav Maraš zamjenik predsjednika VMO  
 

Usvajanje zapisnika s 35. sjednice VMO Srdoči: 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 
1. Suradnja sa KUD-om Zametski Koren  
2. Objedinjavanje izbora za mjesne odbore u 2010. godini 
3. Podjela poklona za predškolsku djecu 
4. Razno 
 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
 
AD 1 
 
Shodno zaključcima sa zadnje sjednice vijeća MO Srdoči na kojoj je bio prisutan g. Mance, vijeće 
nastavlja s raspravom oko suradnje sa KUD-om Zametski koren.  
Iz tog razloga je na sjednicu pozvan g. Simić koji je pozvao i g. Štrokača.  
G. Mance se ispričao da nije u mogućnosti doći. 
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Zaključak:  

• Pošto ovog puta g. Mance nije prisutan zaključuje se da se nastali nesporazumi 
moraju razriješiti izvan sjednica vijeća MO Srdoči. 

AD 2 
 
Prisutni su komentirali prijedlog da se u svibnju iduće godine objedine izbori za članove vijeća 
mjesnih odbora grada Rijeke, što drugim riječima znači da se sadašnji mandat VMO Srdoči skrati 
za godinu dana. 

Zaključak: 

• Pošto osim isječka iz Novog lista nema službenog dopisa, vijeće MO Srdoči neće još 
iznositi svoje očitovanje. 

AD 3 

Tajnica je napomenula da je s ravnateljem OŠ Srdoči i Ri teatrom Kalvarija dogovorila termin 
održavanja predstave, te da su prijave za podjelu poklona već započele.  

Zaključak: 

• Uputiti Plodinama zamolbu za donacijom slatkiša. 

AD 4 

1)  
Predsjednik vijeća je pročitao mišljenje Odjela GU za Odgoj i školstvo glede rada g. Simića kao 
osobe koja provodi glazbenu radionicu u sklopu pododbora za kulturu vijeća MO Srdoči. 
Predsjednik smatra da su se iskristalizirale 2 profesije: profesionalna i amaterska. Očitovanje 
Odjela se odnosi na profesionalni rad, a g. Simić radi amaterski – volonterski. 
Gña Arrigoni je napomenula da je prošla sjednica bila u drugačijoj retorici. Smatra da je ponašanje 
kolega Simića i Maraša na sastanku s g. Vukelićem bilo neprihvatljivo. Napomenula je da papiri 
Udruge Plima od 2003. g. nisu ispravni, te da je Udruga neregularno radila. G. Simić joj je zamjerio 
što je na sastanku s g. Vukelićem, nakon njegovog napuštanja sastanka, izvadila uplatnicu. 
U daljnju raspravu su se uključili svi prisutni. 

Zaključak: 
• G. Simić će raditi s pododborom za kulturu  MO Srdoči na amaterskoj i volonterskoj 

bazi. 
2) 
Vijeće je pozvalo g. Nikšića na sjednicu da razmotre prioritete za 2010. godinu i radove koji se 
planiraju napraviti u okviru planiranih sredstava. G. Nikšić je rekao da je teško planirati neke iznose 
sve dok ne proñe natječaj, te da obično svake godine preostane neutrošenih sredstava. 
Isto tako je napomenuo da bi se uskoro mogla urediti ulica Jurja Dobrile, te da neće biti potrebno 
osiguravati sredstva za ureñenje iste ulice u 2010. godini. 
Naveo je da je s kolegicom Nadom Gržetić, na temelju dopisa VMO Srdoči, bio u obilasku 
novoizgrañene ceste GP2C. Smatra da je najveći propust obilježavanje parkirališta tik uz 
stepenište, a bez nogostupa. Osim toga, vozila se parkiraju na prometnom traku.  

Zaključak: 
• Uputiti dopis grañevinskoj inspekciji za neizgrañeni nogostup u ulici GP2C sa 

sjeverne strane ceste. 
• Uputiti dopis za zabranu parkiranja u ulici GP2C. 

3) 
Vijeće je pozvalo g. Mandekića ponajviše zbog reagiranja nekih grañana u akciji Novog lista "Šćeto 
neto" o radu komunalnog redara. Razmotrili su situaciju oko komunalnog nereda i oštećenja te je 
utvrñeno da komunalni redar uredno obavlja svoj posao i da je gotovo svaki dan na području MO 
Srdoči.  
Jedan od većih problema je zid koji je izgrañen na privatnom vlasništvu, ali praktično na cesti kod 
broja Murini 13A.  
G. Šalić je spomenuo i prometni znak zabrane parkiranja koji je uklonjen, a štitio je privatno 
vlasništvo zgrade T. Ujevića 2. Traži da se znak vrati na isto mjesto s kojeg je uklonjen i otuñen. 
4) 
Raspravljalo se o čestim nestancima struje u naselju. 

Zaključak: 
• Uputiti dopis Elektroprimorju i zamoliti ih da riješe nastale probleme. 

5) 
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Tajnica je iznijela prijedlog g. Maraša da se Sportskom društvu Moji Srdoči daju sokovi u 
vrijednosti 300,00 kuna, a u povodu održavanja Novogodišnjih turnira. 

 
Zaključak: 
• O tome će se raspravljati na idućoj sjednici kad se bude znalo koliko će sredstava 

trebati za darove za predškolce i da li će ostati nešto neutrošeno.  
6) 
Drugi prijedlog g. Maraš je sastanak sa Brankom Renko Silov, Veljkom Karabaićem i 
gradonačelnikom Obersnelom sa temom oko sredstava za dogradnju škole, jer su ta planirana 
sredstva rasporeñena za druge radove, na drugim školama. 

Zaključak: 
• O tome će se raspravljati na idućoj sjednici.  

7) 
Gña Matković podsjeća prisutne na Zbor grañana za koji je predloženo da se održi 7.12.2009. g. 

Zaključak: 
• Predsjednik i VMO donosi odluku o sazivanju Zbora grañana 7.12.2009. godine s 

početkom u 18:00 sati u prostorijama MO Srdoči, M. Krleže 4. 
8) 
Tajnica je iznijela prijedlog mještana naselja Markovići da se uputi dopis za redovnim održavanjem 
zelenila uz cestu u naselju Markovići. Mještani su prinuñeni sami plaćati osobu koja će im orezati 
zelenilo uz cestu, a smatraju da je to obveza službe za održavanje. 

Zaključak: 
• Prijedlog je opravdan i prihvaćen te će se uputiti dopis prema Odjelu GU za 

komunalni sustav. 
9) 
Nekoliko usmenih prijedloga je upućeno za postavljanje ogledala na izlazu iz ulice Ante 
Modrušana prema ul. Marije Grbac, odnosno skretanju u lijevo. 

Zaključak: 
• Prijedlog je prihvaćen i uputiti će se dopis Rijeka prometu. 

10) 
Caffe bar Mocca je zatražio produljenje radnog vremena za 28. studenog i 12. prosinca 2009. 
godine do 2 sata. 

Zaključak: 
• VMO je dalo pozitivno mišljenje uz napomenu da se s produljenjem vremena moraju 

složiti i stanari zgrade u kojoj se nalazi caffe bar Mocca. 
11) 
Tajnica je napomenula da se 19. studenog obilježava Dan tolerancije i ukoliko netko ima saznanja 
o nekim grafitima neprimjerenog sadržaja – govor mržnje, da javi kako bi se isti uklonili. 
12) 
Tajnica je napomenula da je pristigao odgovor Autotroleja na prijedlog VMO da u jutarnjim i 
poslijepodnevnim satima (nedjeljom)  ubace još 2 – 3 dodatne linije ili svaku drugu liniju 2 produže 
do Srdoča.  
Odgovoreno je da će se početkom iduće godine izrañivati novi vozni red, te da će se u razmatranje 
uzeti svi prijedlozi i primjedbe. 
13) 
Restoran Skopski merak je zatražio produljenje radnog vremena za vikende u studenom i 
prosincu. Vlasnica nije uspjela prikupiti sve potpise stanara koje je vijeće zatražilo. 

Zaključak: 
• Daje se odobrenje uz uvjet da se potpisi naknadno dostave.   

14) 
Mještani dijela naselja Murini uputili su zamolbe za asfaltiranjem dijela ceste, proširenje vodovodne 
i kanalizacijske mreže i plinifikacije. 

Zaključak: 
• Prijedlozi su prihvaćeni. 
• Uputiti dopise nadležnim službama. 

15) 
Pristigao je i zahtjev stanara dijela ulice D. Cesarića za proširenjem vodovodne i kanalizacijske 
mreže. 
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Zaključak: 
• Uputiti dopis Gradu i KD ViK-u za uvrštenjem prijedloga u Program gradnje objekata 

i ureñaja komunalne infrastrukture Grada Rijeke. 
16) 
U materijalima je svim članovima vijeća proslijeñen dopis predsjednika Odbora za mjesnu 
samoupravu u kojem je navedeno da će se u cilju bolje suradnje i informiranosti o radu mjesnih 
odbora predstavnici istih (po tri MO svaki put) pozivati na redovite mjesečne sjednice Odbora, te 
da će imati 10 minuta za izlaganje. 

Zaključak: 
• Prisutni su s odobravanjem prihvatili ovaj prijedlog. 

17) 
Zaprimljen je dopis Direkcije plana, razvoja i izgradnje upućen KD Vodovodu i kanalizaciji da se 
vodovodni ogranak u ulici Martinkovac tehnički obradi i predloži u program "Vode 3", a o istom da 
se izvijesti i VMO Srdoči. 
18) 
Pristigao je odgovor Rijeka prometa za postavljanjem zaštitnih stupića u ul. T. Ujevića kod br. 2, a 
radi zaštite šahte vodovodnih instalacija zbog nepropisnog parkiranja. Zahtjev je odbijen. 

Zaključak: 
• Gosp. Šalić je rekao da je zahtjev neopravdano odbijen pošto je u odgovoru 

navedeno da su šahte na nogostupu što nije točno. Zatražio je ponovni uvid na 
terenu od strane Rijeka prometa. 

19) 
Gña Matković je predložila da se kontaktira ovlaštena osoba zgrade Srdoči 57 za čije je 
hortikulturno ureñenje okućnice planirano 15.000,00 kn u idućoj godini. Ukoliko stanari zgrade žele 
sudjelovati u ureñenju okoliša isti iznos će se utrošiti u nabavku sadnica. U suprotnom će se 
preraspodijeliti za nešto drugo. 

Zaključak: 
• Prijedlog je prihvaćen. 

20) 
G. Šalić je ponovno spomenuo problem javne rasvjete u ul. T. Ujevića kod stambene zgrade na 
broju 2. Zgrada ima parkiralište i 5 ulaza po 15-ak stanova, a sve je u potpunom mraku. 
Nakon rasprave nije donesen zaključak. 
 
 
Sjednica je završila u 20.30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Divna Pedić 

Predsjednik VMO Srdoči: 
prof.dr.sc. ðuljano Ljubičić, dr. med. 

  
 


